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CZĘŚĆ PIERWSZA – SPRAWY REGULAMINOWE  

AD. 1 OTWARCIE SESJI I POWITANIE. 

 O godz. 16.00 otwarcia XXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Skórczu dokonał 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski, który powitał wszystkich przybyłych 

na obrady. 

 

AD. 2 STWIERDZENIE KWORUM. 

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski poinformował, że zgodnie z listą obecności, na 

sali obecnych jest 14. radnych, a więc jest kworum i Rada może podejmować uchwały. Lista 

obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

AD. 3 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEJ SESJI RADY.  

 W związku z brakiem uwag co do treści protokołu z poprzedniej sesji, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego 

przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem protokołu – 14, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymujących się” – 0. 

Protokół Nr XXXVII/2022 z sesji Rady Miejskiej w Skórczu, która odbyła się  

02 czerwca 2022 roku został przyjęty bez uwag. 

 

AD. 4 ZGŁASZANIE WNIOSKÓW DO PORZĄDKU OBRAD. 

(porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu) 

Radni nie wnieśli żadnych wniosków do porządku obrad.  

 

CZĘŚĆ DRUGA – OBRADY 

W tej części obrad przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski oddał głos 

Posłance Beacie Maciejewskiej, która przedstawiła radnym swoje dotychczasowe działania w 

powiecie starogardzkim oraz w województwie pomorskim. Pani Poseł pytała radnych o 

sprawy, które chcieliby jej powierzyć. Przewodniczący Komisji Gospodarczej Roman 

Pietrzykowski poruszył temat budowy obwodnicy Skórcza oraz problemy z tym związane, na 

co Pani Poseł poprosiła, by tę sprawę przedstawić jej pisemnie, aby mogła się tym zająć. 
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AD. 1 SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI BURMISTRZA  

W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM WRAZ Z INFORMACJĄ O REALIZACJI 

UCHWAŁ RADY MIEJSKIEJ. (załącznik nr 3 do protokołu)    

Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym wraz z informacją 

o realizacji uchwał Rady Miejskiej radni otrzymali na piśmie i Burmistrz omówił je na 

wspólnym posiedzeniu komisji 21 czerwca 2022 r., więc odstąpiono od jego odczytania. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań co do powyższego sprawozdania.  

 

AD. 2 ANALIZA I PODSUMOWANIE KOSZTÓW ZIMOWEGO UTRZYMANIA 

ULIC I DRÓG W MIEŚCIE. (załącznik nr 4 do protokołu) 

Informację o podsumowaniu kosztów zimowego utrzymania ulic i dróg w mieście 

radni otrzymali na piśmie, więc odstąpiono od jej odczytania.   

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań co do otrzymanej informacji. 

 

AD. 3 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE WOTUM 

ZAUFANIA DLA BURMISTRZA MIASTA SKÓRCZ. (załącznik nr 5 do protokołu) 

Raport o stanie Gminy Miejskiej Skórcz za 2021 rok (załącznik nr 6 do protokołu) 

radni otrzymali na piśmie, był zamieszczony w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy 

Miejskiej Skórcz, a także Burmistrz Miasta Janusz Kosecki omówił go na wspólnym 

posiedzeniu komisji w dniu 21 czerwca 2022 roku. Na sesji Burmistrz Miasta dodatkowo 

przedstawił najważniejsze zagadnienia raportu w postaci prezentacji multimedialnej. Po 

omówieniu prezentacji, Burmistrz podziękował radnym za uwagę oraz za bardzo dobrą, 

merytoryczną współpracę. 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do projektu uchwały w 

sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Miasta Skórcz przedstawiła jej przewodnicząca 

Barbara Graban. 

Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarczej co do projektu uchwały w sprawie 

wotum zaufania dla Burmistrza Miasta Skórcz przedstawił jej przewodniczący Roman 

Pietrzykowski. 

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do projektu uchwały w sprawie wotum 

zaufania dla Burmistrza Miasta Skórcz przedstawił jej przewodniczący Stanisław Eggert. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań co do Raportu o stanie Gminy Miejskiej 

Skórcz za 2021 rok, ani do projektu uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza 

Miasta Skórcz. 
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W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 14, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXXVIII/238/2022 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 28 czerwca 2022 r. 

została podjęta. 

 

AD. 4 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZATWIERDZENIA 

SPRAWOZDANIA FINANSOWEGO ORAZ SPRAWOZDANIA BURMISTRZA 

MIASTA SKÓRCZ Z WYKONANIA BUDŻETU ZA ROK 2021.  

(załącznik nr 7 do protokołu) 

 Sprawozdanie finansowe (załącznik nr 8 do protokołu) i sprawozdanie roczne z 

wykonania budżetu Gminy Miejskiej Skórcz za 2020 rok (załącznik nr 9 do protokołu) na 

wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 21 czerwca 2022 roku bardzo szczegółowo 

przedstawiła radnym Joanna Kinder – pełniąca obowiązki Skarbnika Miasta. Radni nie 

wnieśli żadnych uwag ani zapytań co do powyższych sprawozdań.  

 Uchwałę Nr 045/g126/R/I/22 składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Gdańsku z dnia 14 kwietnia 2022 r. w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu 

Miasta Skórcz za 2021 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego i objaśnieniami 

odczytała zebranym pełniąca obowiązki Skarbnika Miasta, Joanna Kinder (opinia RIO 

stanowi załącznik nr 10 do protokołu). 

 W tym miejscu głos zabrał Burmistrz Miasta Janusz Kosecki, który w skrócie 

przedstawił radnym najważniejsze zagadnienia związane z wykonaniem budżetu Gminy 

Miejskiej Skórcz w roku 2021 (wystąpienie Burmistrza stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu). 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do projektu uchwały 

przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban. 

Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarczej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Roman Pietrzykowski. 

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Stanisław Eggert. 
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Opinię Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Skórczu o wykonaniu budżetu Gminy 

Miejskiej Skórcz w 2021 roku odczytała zebranym Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

Justyna Kreja (załącznik nr 12 do protokołu). 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 14, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXXVIII/239/2022 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 28 czerwca 2022 r. 

została podjęta. 

 

AD. 5 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ABSOLUTORIUM 

DLA BURMISTRZA MIASTA SKÓRCZ Z TYTUŁU WYKONANIA BUDŻETU 

GMINY ZA ROK 2021. (załącznik nr 13 do protokołu) 

Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Skórczu w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Miasta Skórcz absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy w 2021 r. 

(załącznik nr 14 do protokołu) przedstawiła zebranym Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

Justyna Kreja. 

Uchwałę Nr 073/g126/A/I/22 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Gdańsku z dnia 24 maja 2022 r. w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Skórczu o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Skórcz z tytułu 

wykonania budżetu za 2021 rok (załącznik nr 15 do protokołu) odczytała zebranym 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Justyna Kreja. 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do projektu uchwały 

przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban. 

Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarczej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Roman Pietrzykowski. 

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Stanisław Eggert. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 



 6 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 14, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXXVIII/240/2022 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 28 czerwca 2022 r. 

została podjęta. 

Burmistrz Miasta Janusz Kosecki podziękował całej Radzie za współpracę, wyraził 

również wdzięczność dla pracowników Urzędu Miejskiego, czego wyrazem były kwiaty 

wręczone pani Joannie Kinder – pełniącej obecnie obowiązki Skarbnika Miasta. Padły ciepłe 

słowa pod adresem wszystkich, którzy w ubiegłym roku pracowali na rzecz Gminy Miejskiej 

Skórcz.  

Burmistrz otrzymał gratulacje z tytułu udzielonego mu wotum zaufania i 

absolutorium, a Przewodniczący Komisji Gospodarczej, Roman Pietrzykowski stwierdził, że 

patrząc na te dwie kadencje, kiedy to urząd Burmistrza Miasta sprawuje Janusz Kosecki 

i obserwując zmiany, jakie zaszły w tym czasie, może teraz powiedzieć, że Skórcz doczekał 

się dobrego gospodarza. 

W tym miejscu, ze względu na panujące wysokie temperatury, Przewodniczący Rady 

Miejskiej Krzysztof Czapiewski ogłosił 10 minut przerwy w obradach.  

Po przerwie Przewodniczący Krzysztof Czapiewski wznowił obrady i radni pracowali 

dalej, zgodnie z porządkiem obrad.  

 

AD. 6. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY 

UCHWAŁY BUDŻETOWEJ GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ NA 2022 ROK.  

(załącznik nr 16 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do projektu uchwały 

przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 14, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 
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Uchwała Nr XXXVIII/241/2022 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 28 czerwca 2022 r. 

została podjęta. 

 

AD. 7 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY 

WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ  

NA LATA 2022 – 2033. (załącznik nr 17 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do projektu uchwały 

przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 14, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXXVIII/242/2022 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 28 czerwca 2022 r. 

została podjęta. 

 

AD. 8 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZACIĄGNIĘCIA 

KREDYTU DŁUGOTERMINOWEGO.  (załącznik nr 18 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do projektu uchwały 

przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban. 

Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarczej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Roman Pietrzykowski. 

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Stanisław Eggert. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 14, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXXVIII/243/2022 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 28 czerwca 2022 r. 

została podjęta. 
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AD. 9 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE  

OKREŚLENIA ŚREDNIEJ CENY JEDNOSTKI PALIWA W GMINIE 

MIEJSKIEJ SKÓRCZ NA ROK SZKOLNY 2022/2023. (załącznik nr 19 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do projektu uchwały 

przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban. 

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Stanisław Eggert. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 14, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXXVIII/244/2022 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 28 czerwca 2022 r. 

została podjęta. 

 

AD. 10 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE 

REGULAMINU UDZIELANIA POMOCY MATERIALNEJ  

O CHARAKTERZE SOCJALNYM DLA UCZNIÓW ZAMIESZKAŁYCH  

NA TERENIE GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ. (załącznik nr 20 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do projektu uchwały 

przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban. 

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Stanisław Eggert. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 14, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXXVIII/245/2022 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 28 czerwca 2022 r. 

została podjęta. 
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AD. 11 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE 

UCHWALENIA STATUTU MIEJSKIEGO OŚRODKA POMOCY 

SPOŁECZNEJ W SKÓRCZU. (załącznik nr 21 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do projektu uchwały 

przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban. 

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Stanisław Eggert. 

W związku z brakiem pytań co do zzprojektu uchwały, Przewodniczący Rady 

Miejskiej Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik 

głosowania był następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 14, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXXVIII/246/2022 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 28 czerwca 2022 r. 

została podjęta. 

 

AD. 12 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE 

ZBYCIA W DRODZE BEZPRZETARGOWEJ NIERUCHOMOŚCI 

GRUNTOWEJ NA RZECZ DOTYCHCZASOWEGO UŻYTKOWNIKA 

WIECZYSTEGO. (załącznik nr 22 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do projektu uchwały 

przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban. 

Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarczej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Roman Pietrzykowski. 

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Stanisław Eggert. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 14, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXXVIII/247/2022 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 28 czerwca 2022 r. 

została podjęta. 
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AD. 13 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE 

WYZNACZENIA MIEJSC DO PROWADZENIA HANDLU W PIĄTKI  

I SOBOTY PRZEZ ROLNIKÓW I ICH DOMOWNIKÓW  

ORAZ WPROWADZENIA REGULAMINU OKREŚLAJĄCEGO  

ZASADY PROWADZENIA HANDLU W PIĄTKI I SOBOTY  

PRZEZ ROLNIKÓW I ICH DOMOWNIKÓW. (załącznik nr 23 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do projektu uchwały 

przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban. 

Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarczej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Roman Pietrzykowski. 

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do projektu uchwały przedstawił jej 

przewodniczący Stanisław Eggert. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 14, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXXVIII/248/2022 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 28 czerwca 2022 r. 

została podjęta. 

 

AD. 14 PRZEDSTAWIENIE PLANÓW PRACY KOMISJI  

NA DRUGIE PÓŁROCZE 2022 ROKU. 

Plan pracy Komisji Budżetu i Finansów na II półrocze 2022 roku przedstawiła jej 

przewodnicząca Barbara Graban (załącznik nr 24 do protokołu). 

 Plan pracy Komisji Gospodarczej na II półrocze 2022 roku przedstawił jej 

przewodniczący Roman Pietrzykowski (załącznik nr 25 do protokołu). 

 Plan pracy Komisji Społecznej na II półrocze 2022 roku przestawił jej przewodniczący 

Stanisław Eggert (załącznik nr 26 do protokołu). 

 Plan pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2022 roku przedstawiła jej 

przewodnicząca Justyna Kreja (załącznik nr 27 do protokołu).  

W związku z brakiem pytań co do przedstawionych planów pracy komisji stałych 

Rady Miejskiej w Skórczu na II półrocze 2022 roku, Przewodniczący Rady Miejskiej 
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Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad ich przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem planów pacy komisji na II półrocze 2022 roku – 14, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Plany pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Skórczu na II półrocze 2022 roku 

zostały przyjęte.  

 

Raport zbiorczy z przebiegu wszystkich głosowań, które odbyły się podczas XXXVIII 

sesji Rady Miejskiej w dniu 28 czerwca 2022 r. stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

 

Pisemne stanowiska Komisji Budżetu i Finansów co do uchwał podejmowanych  

na XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Skórczu stanowią załącznik nr 29 do protokołu.  

Pisemne stanowiska Komisji Gospodarczej co do uchwał podejmowanych  

na XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Skórczu stanowią załącznik nr 30 do protokołu.  

Pisemne stanowiska Komisji Społecznej co do uchwał podejmowanych na XXXVIII 

sesji Rady Miejskiej w Skórczu stanowią załącznik nr 31 do protokołu.  

 

CZĘŚĆ TRZECIA – ZAKOŃCZENIE OBRAD 

AD. 1 INTERPELACJE, WNIOSKI I ZAPYTANIA. 

Burmistrz Miasta Janusz Kosecki jeszcze raz podziękował radnym oraz swoim 

współpracownikom. Powiedział, że bardzo miło było słyszeć takie słowa z ust 

Przewodniczącego Komisji Gospodarczej Romana Pietrzykowskiego. Burmistrz powiedział 

również, że udało nam się w tym roku zmobilizować jednego z naszych dłużników, który 

wreszcie dostarczył nam faktury sprzedaży pojazdów, więc w przyszłym roku te zaległości 

podatkowe będą niższe.  

Przewodniczący Krzysztof Czapiewski wspomniał, że od poniedziałku rozpoczną się 

prace na rynku maślanym i poprosił Burmistrza, by coś więcej na ten temat powiedzieć 

radnym.  

Burmistrz Janusz Kosecki potwierdził, że inwestor już rozpoczął pracę. Teren został 

ogrodzony, zostały zdemontowane ławki, kosze na śmieci. Lada dzień na teren budowy 

wjedzie koparka, która zdejmie starą kostkę (kostka zostanie poddana utylizacji) i 

sukcesywnie będzie wykonywać wszystkie inne prace, które są do wykonania samym rynku. 

Inwestor poinformował nas, że kolejnym etapem będą studnie artezyjska i abisyńska na ul. 
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Starogardzkiej i 3-go Maja. Na ulicy 3 Maja będzie w pierwszym etapie, z tego względu, że 

Zarząd Dróg Wojewódzkich ogłosił przetarg na remont chodnika przy ul. 3 Maja, który 

wygrała nasza lokalna firma pana Godowskiego i chcielibyśmy, żeby te prace przebiegały 

równolegle. Kolejnym etapem jest Tryfta, która zostanie zrealizowana na końcu tego etapu 

inwestycyjnego, ponieważ musi być tam wymieniony słup energetyczny, co ma nastąpić do 

15 lipca. Jest także informacja od wykonawcy ul. Osiedlowej. Za 2-3 tygodnie nastąpi 

dostawa przepompowni i wtedy ruszą tam prace. Powstanie tam nowa sieci kanalizacyjno – 

wodociągowa i nowa nawierzchnia z płyt jomb o szerokości 5 metrów.  

Przewodniczący Krzysztof Czapiewski pytał o terminy zakończenia poszczególnych 

inwestycji, na co Burmistrz Janusz Kosecki odpowiedział, że rynek, Tryfta i ujęcia wody – do 

końca listopada, ul. Osiedlowa – do końca września, 30 czerwca jest otwarcie ofert na ul. 

Konopnicką i część ul Żeromskiego – tam jest termin do końca września. Jeżeli chodzi o ul. 

Grzobową, to do mieszkańców wysłano już informację o rozpoczęciu prac, byliśmy tam już z 

wykonawcą, który poinformował nas, że zacznie od deszczówki, żeby potem prowadzić 

dalsze prace ziemne. Wykonawca musi to jakoś etapować, żeby mieszkańcy mieli możliwość 

dojazdu do swoich nieruchomości.  

Przewodniczący Krzysztof Czapiewski powiedział, że zbliżają się wakacje. Jeżeli 

będzie sesja, to będzie to taka szybka sesja. Przewodniczący życzył wszystkim bezpiecznych i 

spokojnych wakacji. 

 

AD. 2 ZAKOŃCZENIE OBRAD. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zakończył XXXVIII sesję 

Rady Miejskiej w Skórczu o godz. 17.55. Protokół zawiera 12 ponumerowanych stron 

maszynopisu i 31 załączników. 

        

                Przewodniczący Rady Miejskiej  

              Krzysztof Czapiewski 

 

 

Protokolant: Iwona Dembska 

Skórcz, dnia 01.07.2022 r.  


